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Parkeren Te Werve 

Mijn naam is als bewoner van Te Werve heb ik deel genomen 

de wed4tcep Te Wev. 
aan de werkgroep Parkeren Te Werve. Ik spreek hier namens alle bewoners. 

Enkele maanden geleden kregen wij als werkgroep de vraag om na te denken 

over de parkeerproblematiek in onze wijk en hoe wij deze beter zouden kunnen 

reguleren. 

De doelstelling was: breng de juiste persoon op de juiste plaats op het juiste 

moment. 
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Zoals u weet is Te Werve een bijzonder stukje Rijswijk omdat zieh in dit deel van 

Rijswijk o.a. de Schouwburg bevindt, het toekomstige Huis van de Stad, maar oak 

vele maatschappelijke voorzieningen. Dit bracht extra uitdagingen met zieh mee 

die andere wijken niet zodanig of minder zullen ervaren. 

Het advies dat u ontvangen heeft is met zorg samengesteld door zowel de 

bewoners alsook de ondernemers van onze wijk. Wij zijn dankbaar voor de 

begeleiding die wij vanuit de Gemeente Rijswijk hebben gekregen en de 

onderzoeken die zijn gedaan om ans te helpen bij het formuleren van een 

gedegen advies. Wij zijn dan oak trots dat we dit samen hebben bereikt en zijn 

van mening dat de manier van parkeerregulering in onze wijk bijdraagt aan ans 

woonplezier in deze gemeente. 
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In ons definitieve advies heeft u op pagina 5 kunnen lezen dat wij weldegelijk 

rekening hebben gehouden met mogelijke alternatieven en varianten. Na een 

periode van discussie, onderzoeken en vele gesprekken, zijn wij nader tot elkaar 

gekomen en hebben wij gezamenlijk tot een advies kunnen kamen met een 

duidelijke onderbouwing. 

Zo besloten wij bijvoorbeeld om NIET mee te gaan met een 

"éénvergunningenbeleid" voor heel Rijswijk. U begrijpt dat door het unieke 

karakter van Te Werve dit NIET passend zou zijn om de parkeerproblematiek op 

te lassen. Naast het feit dat er ongelijkheden zullen zijn tussen bewoners van 

bijvoorbeeld de Boogaard met hun uitzonderingspositie en de rest van Rijswijk, 

zou dit ook betekenen dat de verkeersdruk toeneemt op cruciale gebieden zoals 

die van Te Werve. De Schouwburg, de maatschappelijke voorzieningen én het 

toekomstige Huis van de Stad trekken nu eenmaal een hoop publiek! Dit zaleen 
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toename aan zoekverkeer betekenen, aangezien Te Werve onvoldoende 

parkeermogelijkheden biedt om meer dan haar eigen bewoners te voorzien. Dit 

draagt bij aan onveilige situaties. Vanuit een professioneel standpunt als 

specialist omgevingsveiligheid bij de Veiligheidsregio kan ik dit oak ten zeerste 

afraden. Veiligheid is een belangrijk uitgangspunt om in gedachte te houden bij 

het ma ken van beslissingen. 

Zodoende vraag ik u dan oak om het weloverwogen advies van onze werkgroep 

mee te nemen in uw beslissing. Zo helpt u ans als bewoners om een prettige en 

vooral oak veilige leefomgeving in Rijswijk te behouden én draagt u bij aan de 

doelstelling om de juiste persoon op de juiste plaats op het juiste moment te 

brengen. 

lk dank u hartelijk! 
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